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”Ministeren bedes redegøre for udviklingen i antallet af forældrepålæg, der er 

givet i de enkelte kommuner over de seneste fem år?” 

 

 

 

Brugen af forældrepålæg fordelt på landets kommuner opgøres af Danmarks 

Statistik på baggrund af indberetninger fra kommunerne. Danmarks Statistik har 

oplyst, at der ikke på nuværende tidspunkt foreligger valideret statistik over 

brugen af forældrepålæg nyere end for 2011. Det skyldes overgangsproblemer 

med indberetninger fra kommunerne efter en ændring i indberetningspraksis.  

 

Som det også fremgår af mit svar af 19. marts 2014 på spørgsmål nr. 230 (SOU 

alm. del) samt af mit svar af 22. september 2014 på spørgsmål nr. 762 (UUI alm. 

del), har der i årene 2009-2011 samlet set været givet i alt 100 forældrepålæg 

efter servicelovens § 57a. Der henvises i øvrigt til den vedlagte oversigt over 

antallet af familier med forældrepålæg i årene 2009-2011 i de enkelte kommu-

ner.  
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Oversigt over familier, der har modtaget forældrepålæg 2009-2011 
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